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Referat af bestyrelsesmøde 

Afholdt tirsdag den 15. juni 2021 
Mødelokalet Strib forsamlingshus kl. 18.00 

 
Deltagere:  Jesper Laursen, Leon Andersen, Kristian Madsen, Søren Gade, Michael Koborg, Lars 

Elo Kjær Christiansen og Jan Larsen. 
Afbud:  Ingen 
 
 

Pkt 1. Godkendelse af referat: 

Godkendt. 

 

Pkt. 2. Status Økonomi: 

Indtægtsforventningerne holdes og økonomien ser sund ud. 

Det skal undersøges ved Stofa hvordan de aftalte kr. 8,- skal afregnes. 

Der er i øjeblikket ikke økonomi i at investere i kortfristede obligationer, så vi stopper 

med at planlægge det. 

 

Pkt. 3. Drøftelse af generalforsamlingen: 

Afholdelsen af GF blev drøftet, særlig med vægt på det faktum, at et 

bestyrelsesmedlem havde undladt at orientere resten af bestyrelsen om, at 

vedkommende var fraflyttet byen. Det blev først meddelt umiddelbart inden 

generalforsamlingen gik i gang. 

Det blev aftalt at der fremadrettet kigges på medlemslisterne ved bestyrelsesmøde 

for at imødegå en gentagelse. 

 

Pkt. 4. Stofa / Stribnet: 

Priser på at etablere os i de nye udstykninger er endnu ikke modtaget. Jesper følger 

op på det. 

Søren følger specifikt op på Rørkærsvej nybyggeriet på den gamle tankstation m.m. 

EDC har meddelt at de tilbyder 3 måneders gratis opkobling på Stribnet (Stofa) ved 

køb af hus ved dem. Dog forudsat at der i forvejen er etableret signal i huset på 

købstidspunktet. 

 

Pkt. 5. Fastlæggelse af kommende bestyrelsesmøde: 

Tirsdag, den 31. august kl. 18:00 i forsamlingshuset. 
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Pkt. 6. Eventuelt: 

Nye nøgler til antennehuset er på vej. 

Leon følger op på status ved kommunen vedrørende antennegården. 

Kristian følger op på status for udvendig vedligeholdelse af området. 

 

 

 

 Referent 

  Jan Larsen 


